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Közérdekű információkat igényeltem a polgármesteri hivatal sajtóosztályától. Levelem így
nézett ki:

  

Jó napot kívánok!

  

A következő információkra lenne szükségem a Fejlődő városunk, Székelyudvarhely kiadványuk
kapcsán:

  

- mekkora példányszámban adták ki?

  

- mekkora volt az egész projekt összköltsége?

  

- az összköltség miként oszlik le, mennyi volt ebből az előkészítés, mennyi a nyomdaköltség,
mennyi a terjesztési költség?
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Köszönöm!

  

ufó

  

A polgármesteri hivatal válaszolt:

  

Tisztelt Egyed Zoltán!

  

Székelyudvarhely Polgármesteri Hivatala vagyonalapú adatbázisa alapján küldtük ki az elmúlt
időszak megvalósításait tartalmazó kiadványt. Sajnos történtek olyan esetek, hogy a címzett
már elhunyt, de ez annak tudható be, hogy a családja által a hagyaték lebonyolítása nem
történt meg, így sajnos a hivatali adatbázis továbbra is tartalmazta az elhunytakat. Ezutón is
elnézést kérünk az érintettektől.

  

A székelyudvarhelyieknek joguk van tájékozódni, a polgármesteri hivatalnak pedig törvényes
kötelessége tájékoztatni a városlakókat. A kiadvány nem kampányidőszakban készült és nem
kampányban volt eljuttatva a városlakókhoz. Nem került többe, mint a Székelyudvarhely
Tavasza műsorfüzetünk, 1,43 lej/darab.

  

Köszönettel,

  

Székelyudvarhely Polgármesteri Hivatala

  

Sajtóiroda

  

Nem tudom eldönteni, hogy valaki olvasta-e el a levelemet, vagy ez egy automata válaszlevél,
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amolyan "vakáción vagyunk június 5-ig, bármit szeretne írni, írja bele, hogy nem vagyunk
hibásak, elnézést kérünk a halottaktól, és szeretettel várjuk őket az urnáknál". A dolog azért is
gyanús, mert idén még egyetlen levelemre sem válaszoltak, akár a szeméttelep bezárásáról,
akár a város fenntartható fejlesztési stratégiájáról érdeklődtem.

  

Két hete személyesen találkoztam Bálint Attila városházi sajtószóvivővel, s szívből kértem,
küldjék el nekem a szeméttelepről igényelt adatokat, mert nem szeretnék kampány alatt róluk
rosszat írni. Elküldték? Nem. Ezeknek már olyan vastag a bőr a képükön, hogy semmivel nem
lehet megváltoztatni őket. Talán csak egy polgármesterváltással.
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